



Ani♥match

Have you ever dreamed of having the biggest pumpkin in your neighbourhood? Well Animatch can make your dream come true –we have “The Great Pumpkin”!



Avez-vous déjà rêvé d'avoir la plus grosse citrouille du quartier? Animatch pourrait vous aider à réaliser votre rêve!



For only \$1.00 you can have the chance to win this beautiful pumpkin.
You'll be the envy of your neighbourhood!

The Great Pumpkin will be on display at Pitou Minou, Pointe Claire Plaza as of September 25th, the drawing will be held on Saturday, October 22nd.

Delivery to the West Island will be provided.



Raffle tickets can be purchased at Pitou Minou (Pointe Claire Plaza), CHATEau du Chien (6 B de Lourdes, Pointe Claire Village), or through Animatch volunteers.

For more information contact Cindy at cindy.animatch@gmail.com



Pour seulement 1\$, vous pourrez avoir la chance de gagner cette belle grosse citrouille
qui fera l'envie de tout votre voisinage.

Venez la voir chez Pitou Minou à la Plaza Pointe-Claire à partir du 25 septembre, et le tirage aura lieu samedi le 22 octobre.

La livraison sera fournie si vous demeurez dans le West Island.

Les billets pour le tirage peuvent être achetés chez Pitou Minou (Plaza Pointe-Claire), CHATEau du Chien (6b de Lourdes, Pointe-Claire Village), ou auprès d'un bénévole d'Animatch.

Pour plus d'informations, contactez Cindy à cindy.animatch@gmail.com

